



香港觀鳥會
HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY

觀鳥馬拉松 2019 「挑戰賽」

2019 年 4 月 6 及 7 日

為【保育瀕危鳥類】而拼

親愛的會員：

這個鳥季不太冷，你的收獲如何？一年一度的觀鳥比賽又來了，不如參加即將舉行的觀鳥比賽以豐富你的收獲？

比賽除了有為具觀鳥經驗的會員及鳥友而設的「挑戰賽」及為中學生而設的「中學賽」外，為了鼓勵公眾人士參與這項年度盛事，亦增設「體驗賽」及「親子賽」，讓更多朋友可享受自然之美、觀鳥之樂，並支持保育鳥類的工作，特別是瀕危鳥類的保育。新增組別詳情另行公佈。

今年比賽所籌得款項將用於**保育瀕危鳥類**工作上！

由於各種人類活動的干擾，這些雀鳥的棲息地正不斷減少及受到破壞，加上過度捕獵，導致牠們的數量大幅下降更瀕臨滅絕。香港觀鳥會一直致力教育、科研、生境管理與保育政策倡議，保育瀕危雀鳥，您的支持讓牠們飛得更遠！

勺嘴鷸 - 極度瀕危*

中華鳳頭燕鷗 - 極度瀕危*

黃胸鵪 - 極度瀕危*

黑臉琵鷺 - 瀕危*

*國際自然保護聯盟瀕危物種紅色名錄

我們誠邀你 -

- (1) 參加本年度的「觀鳥馬拉松 2019」，同時邀請親朋戚友慷慨贊助；
- (2) 贊助你支持的隊員或隊伍；
- (3) 直接捐款予本會。

謹代表香港觀鳥會感謝 閣下過去的長期支持，期待你的參與！

香港觀鳥會主席

劉偉民 敬約

2019 年 2 月 4 日

您的支持是我們最重要的推動力！



觀鳥馬拉松 2019 「挑戰賽」

活動形式	在指定時間內尋找、辨認及記錄本港境內的野生雀鳥。
對象	歡迎任何人士及資深鳥友參與，隊中最少一名為本會會員。
日期	2019年4月6及7日 星期六及日
時間	24小時 4月6日中午12時至4月7日中午12時
人數	每隊3-5人
交通及路線	自行安排
最低籌款額	每隊\$1,500-
報名截止日期	2019年3月9日
獎項	(1)隊伍籌款額最高一名 (2)觀鳥紀錄最高冠、亞、季軍各一名 (3)最佳雀鳥紀錄一名
紀念品	(1)每人獲贈比賽紀念品一份 (2)完成比賽可獲頒證書
頒獎禮及賽後茶聚	2019年4月7日下午比賽完結後 詳情稍後公佈

- 比賽規則稍後提供
- 查詢電話：2377 4387



觀鳥馬拉松 2019 「挑戰賽」

報名及籌款表格

致：香港觀鳥會 (傳真號碼：2314 3687 電郵：birdrace@hkbws.org.hk 查詢：2377 4387)

(1) 我們報名參加觀鳥馬拉松 2019 「挑戰賽」：

隊伍名稱：(中文)		(英文)	
隊長姓名：1)		隊長電郵：	
		隊長手提電話：	
隊員姓名	2)	4)	
	3)	5)	

報名時請同時支付最低籌額：\$1,500- (付款方法見表格下方)

✿ 參賽隊籌款表格 ✿								
贊助人姓名	如需收據 請✓	贊助金額	贊助人姓名	如需收據 請✓	贊助金額	贊助人姓名	如需收據 請✓	贊助金額

*捐款港幣\$100 或以上可要求本會發出收據作扣減稅款用途 (請在表格內註明✓)

(2) 本校未克參與是次活動，但希望捐款支持： 捐款金額：HK\$_____

捐款人姓名：_____ 聯絡電郵：_____

捐款人地址：_____ 聯絡電話：_____

(*捐款港幣\$100 或以上可要求本會發出收據作扣減稅款用途，如需要收據請✓ 需要 不需要)

付款方法：

<input type="checkbox"/> 1. 現金：只限親身到本會遞交，請勿郵寄現金，亦不接受千元紙幣	<input type="checkbox"/> 2. 銀行轉賬：必須附上轉帳單據 中國銀行(香港)帳號：012-878-1-076439-9
<input type="checkbox"/> 3. 支票：香港本地銀行支票，支票抬頭為『香港觀鳥會』	<input type="checkbox"/> 4. 電子支票：香港本地銀行的電子支票，抬頭為『香港觀鳥會』，連同續會表電郵至： birdrace@hkbws.org.hk
<input type="checkbox"/> 5. 以信用卡 或 PayPal賬戶自行網上付款，請發出付款通知至本人電郵： (本會選用PayPal系統收款，信用卡付款者不需持有PayPal 賬戶。)	

香港觀鳥會地址：香港九龍荔枝角青山道532號偉基大廈7樓C室



香港觀鳥會
HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY

Bird Watching Marathon 2019

6-7 April 2019

{- Striving to Save Threatened Birds -}

The annual bird race is just around the corner. To encourage more people to join this annual event, apart from the “Challenger Tournament” for experienced members and birders & “Secondary School Tournament” for secondary school students, we have added “Newbie Delight Tournament” & “Family Tournament” for beginners so that more people can be inspired to treasure the beauty of nature and to increase their consciousness of bird conservation, especially those threatened species.. Details for these new tournaments will be announced separately.

All proceeds from Bird Watching Marathon 2019 go to threaten birds conservation.

Habitats of birds have been reducing in consequence of various human activities. With addition of over-hunting, the population of these bird species are decreasing and even facing extinction. HKBWS has been working on bird conservation through education, research, habitat management and conservation advocacy. Your support lets birds soar!

Spoon-billed Sandpiper - Critically Endangered*

Chinese Crested Tern - Critically Endangered*

Yellow-breasted Bunting - Critically Endangered*

Black-faced Spoonbill - Endangered*

*IUCN Red List

We invite you to -

- (1) Join Bird Watching Marathon 2019 and invite your friends and family to support you through generous sponsorship;
- (2) Sponsor the team member or team you support;
- (3) Directly donate to the Society

On behalf of the Hong Kong Bird Watching Society, thank you for your long support and we look forward to your participation!

Yours faithfully

Apache Lau
Chairman



Bird Watching Marathon 2019 Challenger Tournament

Nature of the event	To spot, identify & record bird species as many as possible inside Hong Kong territory.
Target Participant	All are welcome, and at least one of them is member of the Society.
Date	Saturday & Sunday 6-7 April 2019
Time	24 hours 12nn 6 April, 2019 to 12nn 7 April, 2019
No. of Team members	3-5 per team
Transportation & route	Self-serviced
Minimum Donation	\$1,500-per team
Deadline of enrollment	9 March, 2019
Prizes	(1) ONE Highest amount of Donation (per Team) (2) Highest number of bird species, including 1 Champion, 1 First runner-up, 1 Second-runner up (3) ONE Best record
Souvenir	(1) Welcoming souvenir (2) Certificate of completion
Prize presentation ceremony	After the Competition on 7 April, 2019 Details to be announced later

- Regulations of the Bird Race will be provided later
- For enquiry : 2377 4387



Bird Watching Marathon 2019

Registration & Pledge Form - **Challenger Tournament**

To: HKBWS Office (Fax: 2314 3687 E-mail: birdrace@hkbws.org.hk Tel for Enquiry: 2377 4387)

(1) We would like to register in the Bird Watching Marathon 2019 - Challenger Tournament :

Name of the Team : (Chi)		(Eng)
Name of Team Captain 1) :		E-mail :
		Mobile Phone No :
Team Members	2)	4)
	3)	5)

Registration Fee: _____ (Payment methods at the bottom)

❧ Pledge Form for Race Team ❧								
Name of Donor	Receipt (✓)	Amount	Name of Donor	Receipt (✓)	Amount	Name of Donor	Receipt (✓)	Amount

*Donation of or above \$100 is tax deductible (please put a ✓ in the **Receipt** box)

(2) I am / We are not able to participate in the event, but would like to make a donation of HK\$ _____ to **The Hong Kong Bird Watching Society**.

Name of Donor: _____ Contact No.: _____

Address of Donor: _____ Email: _____

(*Donation of or above \$100 is tax deductible. Please ✓ appropriately: Receipt needed - No Yes)

Payment methods :

<input type="checkbox"/> 1. Cash : in person to our Office. DO NOT send cash by post. Thousand dollar note NOT accepted.	<input type="checkbox"/> 2. Direct Credit : please enclose payment slip. Bank of China, HK A/C no. 012-878-1-076439-9
<input type="checkbox"/> 3. Cheque drawn on a HK based bank payable to "THE HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY"	<input type="checkbox"/> 4. eCheque drawn on a HK based bank payable to "THE HONG KONG BIRD WATCHING SOCIETY" & send by email to: birdrace@hkbws.org.hk
<input type="checkbox"/> 5. Online payment by Credit Card or PayPal via PayPal web-based payment system (PayPal a/c NOT required for credit card payment). Please send a payment request to my EMAIL at : _____	

***Office Address:** : 7C, V Ga Building, 532 Castle Peak Road, Lai Chi Kok, Kowloon